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Protokoll styrelsemöte   
 

Datum: 2024-12-11   

Närvarande: 
Jan Olsson, Andreas Strid, Karolina Landal, Göran Ekholm, Martin Mestanza, 
Per Östergren, Therese Vassila, Urban Wicklander, Chris Gelinder, Kreso Milic,  
Maria Bergman 
 

§1. Mötets öppnande 
Mötesledare Jan Olsson öppnade mötet. 
 

§2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 
 

§3. Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkändes. Styrelse och personal har ett gemensamt årshjul 
som vi ska få till en rutin för att uppdatera löpande. 
 

§4. Val av justeringsperson 
Kreso Milic valdes till justeringsperson. 
 

Rapport från verksamheten 
Patrik Axelsson rapporterade. Diskussion kring hur vi kan förbättra 
kommunikationsvägarna mellan styrelse och personal. Fakturering för VT 2025 är gjord 
och planering pågår för träningen. Ny timtränare på plats, Oscar som studerar vid 
Örebro universitet. Försöker fylla på med nya timtränare från de ”egna leden”. Några av 
juniorerna från verksamheten kan bli aktuella för grundtränarutbildning och kan sedan 
ta fler timmar i veckan som tränare.  
 
Sasha gjorde en grym padeltävling, Laweka Open, och det flöt på riktigt bra. Nu planeras 
det för Synsam Padel Open efter nyår. Vi hade hjälp av Chris och Ida-Mari samt några 
juniorer. Under veckan (v.50) har det varit julavslutning för alla grupper. planering inför 
Emil har planerat för Elitserien med utbildning av bollkallar och linjedomare, vilket han 
gjort riktigt bra. Herrarna har sin första omgång på söndag 15/12 och möter SALK. En 
supporterbuss där bollkallar, linjedomare, juniorer m.fl. erbjuds att följa med för att heja 
på vårt lag. Hemmamatch 16–17/12 (Solna och Fair Play).  
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Lansering av den stora förändringen för Vuxentennis där vi nu ska börja jobba med 
Nivåindelning så det ska bli enklare att anmäla sig till events, extra träningar och 
tävlingar. Två interna tävlingar under jullovet, Jul Cupen (för Vuxentennis) och 
Nyårssmällen (för Veterantennis).  
Vi erbjuder möjlighet att ”Prova på padel” 15 december, Sasha ansvarar för eventet. 
  
   
 
Ekonomi 
Nettoomsättningen har ökat med 2% och är nu uppe i 373 934 jämfört med 367 667 samma 
period förra året. Rörelseresultatet visar dock ett negativt resultat på -131 736. Även om 
detta är en förbättring på 4% från -137 059 förra året, finns det fortfarande en bit kvar till 
positivt rörelseresultat. Totala kostnaderna har minskat med 2% till 535 394 från förra årets 
548 737. Sammanfattningsvis ser vi en bra riktning i nettoomsättningen och totala 
kostnaderna, men vi behöver fortfarande fokusera på att vända rörelseresultatet till det 
positiva. 

 

 
 
 

§5. Rapport ansvarsområden  
Annons för rekrytering, klubbchef är på gång. Visionsgruppen har fortsatt arbetet 
med vår vision. Tre huvudsakliga fokusområden är formulerade som prioriterade mål.  
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1. Tränare och ledarskapsutveckling 
2. Spelarutveckling 
3. Tävlingar för alla 
 
 

§6. Nästa möte 
2025-01-22 
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